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           HESLO PRO TENTO ROK : MIRACLES THROUGH SERVICE  - SLUŽBAMI K ZÁZRAKŮM 
 

    Milé LVICE, milí LVOVÉ! 
 
V lednu jsme vstoupili do druhé poloviny lion-
ského roku. Chci Vám všem poděkovat za vaše 
krásné akce, které jste dosud uspořádali. Bylo jich 
hodně a byly to akce důstojné a úspěšné, akce na 
profesionální úrovni! Pomohli  jste tak mnoha lidem 
v nouzi a šířili jste  dobrou pověst lionského hnutí. 
V praxi jsme si ověřili, že dodržování lionských cílů a 
etického kodexu na veřejnosti i v soukromém životě 
je pro nás stále významnější,  je to prestižní  záleži-
tost všech lionů. Mnozí lioni  se stávají  vzorem pro 
společnost, okolí a dnešní společnost právě takové 
lidi potřebuje.  Postupné zvyšování úrovně  morál-
ních norem nás  všechny velice  těší, ale  také zava-
zuje,  a proto předcházejme  problémům, které 
zkoušejí naši vytrvalost, rozhodujme se s citem a 
správně. 

 
   Prezident LC Praha Orel Zbyněk Štáf, DG Jana Fladerová, 
         sekretář LC Praha Orel Jaroslav Barták 
 
 
Moje první návštěva v letošním roce 7. led-
na 2009 patřila  klubu LC Praha Orel. VEČER 
TŘÍKRÁLOVÝ měl svoje kouzlo a hlavně dobrý 
závěr z bouřlivé diskuse, která se týkala nejen 
témat o etice. Ve Lvím dvoře na Pražském hradě, 
kde náš první a nejstarší klub má své sídlo, se 
sami členové ubezpečili o tom, že svůj klub mají 
skutečně rádi, záleží jim na něm a  jejich lionské 
přátelství a činy jsou natolik pevné, že LC Praha 

Orel  poletí úspěšně dál. Takové rozhodnutí 
všichni vítáme. Určitě poletí tím správným smě-
rem a budeme na společné dobré vlně.  
 
Velice hezká  akce  se uskutečnila v pražské 
REDUTĚ  12. ledna 2009. LC PRAHA PRVNÍ 
pozval na tradiční  setkání nejen  své členy, 
ale také členy ostatních pražských klubů, 
aby si řekli o loňské činnosti a akcích, které plá-
nují v roce 2009. Úvodní slovo  a zamyšlení nad 
tím, co lioni  udělali,  pronesl pastprezident Ivo 
Rek. Paní prezidentka Daniela Medová, měla vše  
pod osobním dohledem, každý návštěvník obdr-
žel brožurku  o  klubu, jeho činnosti a historii. 
Protože  členy klubu jsou manželé Pfléglovi – 
vedoucí  věhlasného  Dismanova dětského 
rozhlasového souboru, předvedly jejich bý-
valé ratolesti  s velkým úspěchem hru Olga 
a ďábel.  Zajímavá  debata pak  pokračovala u 
malého pohoštění, které připravily  členky klubu.  
Byl to velice milý  a srdečný večer. Bylo vidět, že 
LC Praha  První, LC Hartig a  LC Strahov San 
Giorgio, jsou v častém a přátelském kontaktu a  
členové se mají  opravdu rádi. Jejich akce mají 
ten správný živý náboj,  jsou srdečné a  pro ve-
řejnost vždy přitažlivé. Bylo to vidět jak na  spo-
lečném  prosincovém koncertě v Deylově 
konzervatoři, tak na prodeji svařeného vína  u 
Paláce Austria. Já osobně obdivuji jejich 
opravdový  zájem  o akce ostatních i mimo-
pražských klubů, které hojně  navštěvují. 
Potvrzují  důležitost vzájemné podpory klubů, 
kterou šíříme. 

 
     DG Jana Flanderová s lionkami v pražské Redutě 
 
 
 
Velkou lionskou kulturní událostí  byl 9. dobro-
činný koncert LC Tábor, který se uskutečnil  
16.1.2009 v Divadle Oskara Nedbala.  
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Člen LC Tábor Mirek Fučík přivítal všechny na výstavce  
Mírového plakátu 

   
Před zahájením byla otevřena  výstavka výkresů  
soutěže o Mírový plakát, která je v Táboře velice 
populární – zúčastnilo se jí  170 dětí! Devět  účastní-
ků  obdrželo i finanční dar od LC Tábor a vítěz di-
striktní soutěže Michal Rambousek obdržel 
odměnu 1500 Kč od guvernéra distriktu. 

 
Usměvavý Michal - táborský autor vítězného Mirového  
plakátu s DG Janou Flanderovou, Michalův vítězný  
obrázek putoval za moře do USA do další soutěže 

 
 
Rozzářené oči dětí a jejich učitelů, kteří je obětavě  
ve volném čase vedou, byly pak velkou odměnou 
táborským lionům. Při předání těchto cen jsem 
poděkovala  klubu  za nadšení a obětavost, s níž 
pomáhají  vtipně a hojně svým postiženým spolu-
občanům a jsou vzorem ostatním klubům 
v distriktu. Koncert byl velice precizně připra-
ven, konal se pod záštitou starostky města 
Tábora, mezi hosty byl  také senátor Eibert, 
zástupci pražských klubů a prezident LC Čes-
ké Budějovice Petr Jaroš s manželkou.Své 
umění předvedla nevidomá mezzosopranistka A. 
Šťastná a houslistka Lenka Strejčková. Byly také 
oceněny  jako mladé osobnosti, které LVÍ SILOU 
překonaly svůj handicap. Hlavní ocenění převzal od 
narození zrakově postižený Ladislav Dohnal.  
Všichni budou zařazeni do galerie vzorů osobností, 
kterou distrikt přede dvěma lety založil na I. Svě-
tovém koncertu ke dni zraku v Plzni. Finanční od-
měnu získalo dalších 5 subjektů v regionu. Velký 
dechový orchestr posádkové hudby  s Janou Ha-
raštovou a Karlem Maucim  měl rovněž veliký 
úspěch. A já jsem byla nadšena celkovým dojmem, 
atmosférou  a také tím, že  předávání dobrých 

nápadů  mezi kluby slaví úspěch  a akce jsou na 
vysoké úrovni. 
 

 
  Velký dechový orchestr posádlové hudby měl  úspěch 
   
 
Tak jako prosinec byl ve znamení báječného 
svařeného vína, tak leden a únor se proslaví 8 
velkými reprezentačními lionskými  plesy. 
10.1. zahájil plesovou sezónu  LC Žilina, a 31.1. 
mají tradiční plesy LC Nitra, Brno, Prešov a Pieš-
ťany. Piešťanští oslavují současně 10 let  své 
úspěšné činnosti. Všichni jim gratulujeme a pro-
žíváme s nimi zpětně řadu úspěchů, které je 
provázejí. 
 
Ryze pracovní charakter měla lednová péče o 
rozšiřování členské základny, postupná realizace 
propagačních letáků a WELCOME s vedoucím red. 
rady Honzou Benešem a  návrh distriktního oble-
ku s Hanou Morkosovou z LC Praha San Giorgio. 
 
Naše prezidenty  chci upozornit, že  zanedlouho 
budou odpovídat v anketě o nejúspěšnější akci  
letošního klubového roku a také  se  přibližuje  
termín  účasti ve  světové soutěži Heros Award. 
Nezapomínejte  posílat informace  na náš 
web 1. VDG Juraji Schwarzovi  a příspěvky 
do bulletinu Lion sekretáři distriktu Ivance 
Skřítecké,  na office@lions-clubs.info 
 bulletin má uzávěrku 10. března 2009. 
Podělte se o vaše pěkné akce, které jste jako 
klub zorganizovali se všemi ostatními v tomto 
našem lionském časopise. 
 
 
Milá LVÍ RODINO, přeji Vám hodně lvích sil do 
dalších měsíců, protože Vás čeká nejen mnoho 
práce, ale také zábavy a sportování, abyste byli 
stále svěží a nápadití, což je někdy podstatně 
těžší 
 
 

 Vaše Jana Flanderová 


